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8 października 2015

Rozmawiali o inwestycjach w Połańcu

Dwie ogromne szklarnie o powierzchni 20 hektarów każda chciałby wybudować w Połańcu
niemiecko-holenderski inwestor. Dzisiaj w Urzędzie Marszałkowskim w obecności marszałka
Adama Jarubasa oraz burmistrza Połańca Jacka Tarnowskiego odbyły się kolejne rozmowy z
przedstawicielami firm zainteresowanych inwestycjami w regionie.

Prezentowany projekt zakłada budowę dwóch nowoczesnych, w pełni skomputeryzowanych
20-hektarowych szklarni nastawionych na produkcję pomidorów. Obiekty mają
wykorzystywać nowoczesne technologie pozyskiwania energii i CO2. W szklarniach 120
pracowników znalazłoby stałe zatrudnienie, a ponadto 80 osób – sezonowe. – Szklarnie to
podstawowe przedsięwzięcie. Trzeba jednak pamiętać, że byłyby to obiekty wykorzystujące
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zaawansowane technologie – podkreśla Halina Jaskula z MCI Invest LTD, menedżer
projektu.

W  spotkaniu  uczestniczył  również  dyrektor  Wojewódzkiego  Urzędu  Pracy  Arkadiusz
Piecyk.
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